
Protokoll från stvrelsemöte i Sänehs bvs samfälliehet 2019-11-17

Närvarande styrelseledamöter:

Christe r Andersson (CA), ordförande

David Laurell (DL), ledamot

Tobias Jansso n (TJ), ledamot

Närvarande styrelsesuppleanter:

Lars Sjögren (LS)

Plats: Hemma hos TJ

1. Mötets öppnade
CA hälsar välkommen och öppnar mötet.

2. Genomgång av föregående mötesprotokoll
TTA har kört på belysningsstolpen vid infarten till området. CA har varit i kontakt med TTA denna är

nu åtgä rdad.

LS har efterfrågat ogräsbekämpning på trottoarer. CA har tagit upp detta med TTA och tydliggjort att
det ska inkluderas ideras uppgifter,

3, Kassörensredogörelse
Nästa tid för avgifter är siste november.

Erbjudande om att binda elpriset har erhållits, Det beslöts att detta ej är aktuellt för oss.

Föreningens ekonomi är god. I övrigt inget särskilt att rapportera.

4. Ev. försäljningar
Ytterligare ett hus (Gunilla) iområdet har sålts.

DL kontaktar LG och Gunilla för att få uppgifter om de nya köparna.

5. Förberedelser inför årsmötet
TJ ordnar en verksamhetsberättelse. CA mailar den från förra året till TJ.

DL ordnar debiteringslängd, budget och den ekonomiska redovisningen.

Styrelsen beslöt att köra på samma budget för år 2020 som för år 2019. Därmed blir det samma
avgifter för 2020,

Vi behöver efterfråga motioner och meddela att vi vill erhålla dessa senast 31/1 - TJ mailar alla om
detta och ber Annika lägga upp information om detta på hemsidan,

Årsmötet bestämdes till 2020-03-31, kl 18:30.

Plats för årsmötet är oklar. Troligen får det bli golfklubben, CA kollar upp detta.

CA har tänkt avgå till nästa år och meddelar detta tillvalberedningen.



6. övriga frågor
Träden kommer beskäras ijanuari. CA stämmer av med TTA om i vilken omfattning beskärningen ska
göras.

7. Avslutning och nästa möte
Nästa styrelsemöte beslutades till 2020-02-09, kl. 16:00 hos LS. Då färdigstä ller vi u nderlaget till
årsmötet.

Ett uppsamlingsmöte inför årsstämman bestämdes till 2020-03-01, kl 16:00 hos CA.


